
Referat fra bestyrelsesmødet i Torveparken den 2. maj 2024 

Besøg Af Gladsaxe Hero 

Vi drøftede hvordan Sankt Hans skulle afvikles og de kommer med et program for dagen. Vi snakker 

sammen i juni 

Beboerfremmøde 

Der var ingen beboerfremmøde 

Orientering af ejendomsmesteren 

Der er tre flyttelejligheder og en afsluttet i perioden. 

Forhave i en bolig blev drøftet og bestyrelsen enedes om at følge ejendomsmesteren. 

Det blev vedtaget at der kunne sættes markiser op over udestuer for at dæmpe sollyset. 

Beboerne opfordres til ikke at bruge kemiske ukrudt midler i for/baghaver 

Der bliver indkøbt borde/bænksæt da mange af de nuværende ikke er i god stand. 

Diverse skrivelser til afdelingen 

TDC. Net, har været på besøg for at undersøge hvordan kabelføringen af fibernettet kunne ske hos os. 

Evaluering af beboermødet 

Beboermødet gik godt. Der var ikke mange fremmødte, vi tror at det skyldes manglende 

lodtrækningsseddel som lejer at blive omdelt. den blev udleveret på mødet og det vil den blive fremover. 

alle på valg blev genvalgt. Der kom en ny suppleant i bestyrelsen Mahsa Kjøring, hun blev budt velkommen 

og fik de oplysninger der skulle gives til nyvalgte. 

Årshjul 

Årshjulet blev gennemgået og de sidste ting til vores fest den 1. juni for beboerne kom på plads. Sidste 

tilmelding er den 25. maj 2024. Også Torvedagen kom på plads så nu er vi klar til beboer sammenkomster. 

Bordet rundt 

Bestyrelsen arbejder for en løsning af rengøringen af ejendomsmesterens lokaler. 

Håndteringen af kontakter til myndighederne blev fastsat af en enig bestyrelse 

Næste møde er den 4. juni grundet Grundlovsdag 


